



Styrelsemöte

Datum: 2017-11-02

Närvaranade:

Elena Pettersson
Joakim Byvik
Philip Andersson
Kevin Rylander Nordberg
Magnus Görander

Inledning

§ 1. Mötets öppnande och behöriga utlysande

Mötet öppnas 16:07 av Elena Pettersson.

Styrelsen beslutar att mötet är behörigt utlyst.

§ 2. Val av mötespresidium

Styrelsen beslutar att välja *Elena Pettersson* till mötesordförande, *Philip Andersson* till mötessekreterare och *Joakim Byvik* till justerare.

§ 3. Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen med tillägget av sju (7) övriga frågor.

§ 4. Föregående protokoll

Styrelsen beslutar att godkänna föregående protokoll 2017-10-08, 2017-10-12, 2017-10-20 och 2017-10-26 och lägga de till handlingarna.

Beslut

§ 5. Budget för Hälsoveckan

Bilaga 1 - Budget_Hälsoveckan

Elena berättar om bilagan. Brämhult kan inte sponsra denna gång men gör det gärna vid senare tillfälle. Ica har inte svarat på en förfrågan. Budgetförslag är 1500 kronor till fika samt 500 kronor för mindfulness-föreläsning.

Styrelsen beslutar

att avsätta 2000 SEK till Hälsoveckan.

att ha en medlemsexklusiv mindfulness-föreläsning till en kostnad av 500 SEK.

Rapport

§ 6. Rapport från Samtliga

Samtliga rapporterar av som gjort och hänt den senaste veckan. Huvudpunkterna är:

- Enkäten för bostadsutredningen är klar och ska skickas ut.
- Grafik för hälsoveckan är färdig.
- Joakim har pratat med webbredaktörer om kommunikationsgruppen.
- Det har arbetats med hemsidan.
- Deltagit i mental träning på västsvenska kammarföreningen.
- Kevin har träffat en student som vill engagera sig.



- Magnus har varit på demonstration om digital tentamen.
- Elena har varit i ett OU-möte där det diskuterades formalia, event, rekrytering, marknadsföring, Toablad samt FUM.
- Lokalsamordarna har varit på Högskolan i Borås och kontrollerat vad som behöver göras.
- Musikhjälpen är kickstartad.

Diskussionsärenden

§ 7. **Samarbeten och rabatter**

Diskussion uppstår om rabatter. Bilagan förklarar varför beslutet togs och nuvarande studentkår står bakom. Samarbeten kommer att behandlas efter hand.

§ 8. **För-FUM och FUM**

För-FUM behöver förbättras. Verken FUM-ledamöterna eller de deltagande från styrelsen var tillräckligt säkra och pålästa. Dock värt att tänka på att det var sittande styrelses första möte. Styrelsen har fått ett mail från en deltagare om missnöjde. Diskussion uppstår om hur problemet ska lösas.

Vi fick ett påstående om att påskynda rekrytering enligt verksamhetsplanen. Det kommer att ske en ansvarfördelning till nästa FUM. Arbetet ska delegeras.

§ 9. **Hälsoveckan**

Hälsoveckan är på gång, schemat är klart. Jori och CF loket ska få stå i matsalen och marknadsföra.

§ 10. **Toablad v.44**

Diskussion om toabladet uppstår. Ekonomipubben ska ligga nästa vecka. Försöka få med sektionsevenemang. Bostadsundersökningen ska vara med veckan efter.

Avslutning

§ 11. **Övriga frågor**

1. **Problem med sektionernas rum.**

De har fått varningar. Det missbrukas med bland annat fest.

2. **Elena kommer besöka sektionernas möten.**

Som en kontroll och för att se hur de ser ut.

3. **ERFA.**

Påminnelse. Det är 2017-11-16. Sista anmälningdagen är 2017-11-09. Studentkårens styrelse bör medverka då det är den första inbjudan på tre (3) år.

4. **Avdelningschef på studentcentrum.**

Vi får vara med på alla tillsättningar på HB. Joakim tar på sig detta.



5. Beer Pong.

Ernst lyfte att få hålla en Beer Pong-turnering under Musikhjälpen-veckan. Ställningstagande behöver tas om marknadsföring av alkohol. Punkten läggs till nästa vecka för att hinna läsa ANDT policy. Läggs på bordet.

6. Workshop om "hur man är sekreterare".

Workshop hålls nästa vecka. Förslag på tider kommer och alla tar med exempel. Även struktur och deadlines ska tas upp. En mall bör tas fram.

7. IQ.

Undersökning som ska svaras på. Vi har fått instruktioner. Diskussion om hur det ska skickas ut uppstår. Endast medlemmar i kåren ska få undersökningen. Joakim kollar upp om vi kan plocka ut maillistorna och återkommer. Joakim ska maila IQ om hur vi ska/får förmedla enkäten. Vi drar oss ur om det inte går att lösa.

Mötet ajourneras 17:50.

Mötet återupptas 17:54.

§ 12. Nästa möte

2017-11-09 16:15

§ 13. Mötets avslutande

Mötet avslutas 18:02

Elena Pettersson
Mötesordförande

Philip Andersson
Mötessekreterare

Joakim Byvik
Justerare